
P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/2022
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 16 listopada 2022 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.30  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 13
Radni nieobecni - 1
Radna nieobecna - Małgorzata Pierzchała

    

Adn. pkt 1. Otwarcia  XLVII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał
Przewodniczący Rady Miejskiej – Tomasz Kasprzak, stwierdzając na podstawie listy
obecności quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Powitał Burmistrza,
radnych oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z XLV i XLVI sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Informacja  o  funkcjonowaniu  Ludowego  Klubu  Sportowego  "Tęcza",
Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  "Lider",  Gminnego  Klubu  Sportowego
„Kormoran”.

5. Analiza stanu realizacji inwestycji w 2022 r.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

środków transportowych.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta

stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze miasta
i gminy Miłomłyn w 2023 r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej.
10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.
11. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości
Miłomłyn.

13. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 7, w obrębie
Liwa, gmina Miłomłyn.

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ligi
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15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym  kolejnej  umowy  najmu  gabinetu  stomatologicznego
położonego w budynku ośrodka zdrowia w Miłomłynie przy ul. Cichej 2.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym  kolejnej  umowy  najmu  garażu  położonego  pod
budynkiem ośrodka zdrowia w Miłomłynie przy ul. Cichej 2.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  Gminy
Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2023”.

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  Przeciwdziałania  Narkomanii
oraz Uzależnień Behawioralnych dla Gminy Miłomłyn na rok 2022-2024.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2022 r.

21. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
22. Wolne wnioski i informacje.
23. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  wystąpił  z  wnioskiem
formalnym  o  wykreślenie  z  porządku  obrad  punktu  15.  „Podjęcie  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie  bezprzetargowym  kolejnej
umowy  najmu  gabinetu  stomatologicznego  położonego  w  budynku  ośrodka
zdrowia  w  Miłomłynie  przy  ul.  Cichej  2”  oraz  punktu   16.  „Podjęcie  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie  bezprzetargowym  kolejnej
umowy najmu garażu położonego pod budynkiem ośrodka zdrowia w Miłomłynie
przy  ul.  Cichej  2”.  Dodał,  że  głosowanie  nad  tym  wnioskiem  zostanie
przeprowadzone osobno.

Do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
wniosek  formalny o wykreślenie z porządku obrad punktu 15. „Podjęcie uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie  bezprzetargowym  kolejnej
umowy  najmu  gabinetu  stomatologicznego  położonego  w  budynku  ośrodka
zdrowia w Miłomłynie przy ul. Cichej 2”.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  wniosek  został  przyjęty
jednogłośnie.
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek
formalny o wykreślenie z porządku obrad punktu  16. „Podjęcie uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu
garażu położonego pod budynkiem ośrodka zdrowia w Miłomłynie przy ul. Cichej
2”.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że wniosek
został przyjęty jednogłośnie. W związku z tym dotychczasowe punkty 17, 18, 19, 20,
21, 22, 23 przyjmują numerację 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z XLV i XLVI sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekty
protokołów  były  dostępne  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępne  na  sesji.
W  związku  z  tym  radni  mogli  się  zapoznać  z  ich  treścią.  Poinformował,
że głosowanie nad każdym z protokołów zostanie przeprowadzone oddzielnie.

Radni nie zgłosili uwag do protokołów.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek
o przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady.  

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek
o przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady.  

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.  

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
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w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.
 

Informacja wg załącznika
Nr 7 do protokołu Nr XLVII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radny  Marek  Grzęda  w  nawiązaniu  do  szkolenia  dotyczącego  ścieków
komunalnych  i  oczyszczalni  zapytał,  czy  gmina  ma  szansę,  by  skorzystać
finansowo  i  rozbudować  kanalizację  w  Miłomłynie.  Ponadto  zapytał,  czy  Getin
Bank posiada działkę w Zalewie. Z tego co wie, to jest on w upadłości i przejęły go
inne banki.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że w tej chwili
ten bank nazywa się inaczej. Bank ten posiada działkę o pow. ponad 140 ha po
dawnym  PGR  Zalewo.  Pozostała  część  dawnego  PGR  jest  własnością  innego
podmiotu.  Jeśli  chodzi  o  KPOSK,  to  na  szkoleniu  w  Gdańsku  informowano,
że program  podpisany z Unią Europejską zakłada, aby gminy były jak najwięcej
skanalizowane.  Gminie  Miłomłyn  brakuje  tylko  2  %.  Uważa,  że  w  momencie
wykonania zaplanowanej budowy kanalizacji w ramach inwestycji za ponad 11 mln
zł gmina uzyska ten procent. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 4. Informacja o funkcjonowaniu Ludowego Klubu Sportowego "Tęcza",
Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  "Lider",  Gminnego  Klubu  Sportowego
„Kormoran”.

Informację  o  funkcjonowaniu  Gminnego  Klubu  Sportowego  „Kormoran”
przedstawił Prezes Klubu, Pan Marcin Kasprowicz.

Informacja wg załącznika
Nr 8 do protokołu Nr XLVII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radny Szymon Andruszkiewicz  zapytał,  jakie  szczególne osiągnięcia  GKS
miał w tym roku.
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Prezes  GKS  „Kormoran”,  Pan  Marcin  Kasprowicz  poinformował,
iż  szczególnym osiągnięciem jest to,  że zawodniczy klubu to w stu procentach
mieszkańcy  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn.  Osiągnięciem również  jest  to,  że  młodzi
chłopcy chcą trenować. Frekwencja na treningach jest 16-18 osób i to jest sukces
przede wszystkim. Stwierdził, że miejsce w tabeli jest ważne, ale nie najważniejsze.
Ważne, że GKS utrzymał się, gra drugi sezon. Ma nadzieję, że utrzyma się również
w tym sezonie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  życzył  GKS  dalszych
sukcesów.

Radna Joanna Karabinowska w nawiązaniu do przedstawionej  informacji
podziękowała  GKS,  że  zajmuje  się  w dalszym ciągu  boiskiem w Liwie.  Dodała,
że sołectwo będzie wspierać klub. 

Prezes  GKS  „Kormoran”, Pan  Marcin  Kasprowicz  poinformował,  że  warto
by utrzymywać boiska na terenie gminy w stanie nadającym się do rozgrywania
meczy  w zimę.  Klub korzysta z boiska w Liwie,  gdyż  tam cały  czas jest  sucha
nawierzchnia. Na tyle ile mogą, dbają o to boisko. Obecnie została skoszona tam
trawa,  tylko  jest  potrzeba,  by  ją  uprzątnąć. Zwrócił  się  do Burmistrza z  prośbą
o pomoc w tej sprawie.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono więcej pytań.

Informację  o  funkcjonowaniu  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  „Lider"
przedstawił Prezes Klubu, Pan Ryszard Portka.

Informacja wg załącznika
Nr 9 do protokołu Nr XLVII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak pogratulował  Prezesowi
UKS „Lider” ilości imprez, inicjatyw i sukcesów.

Informację  o  funkcjonowaniu  Ludowego  Klubu  Sportowego  „Tęcza"
w zastępstwie Prezesa Klubu przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz
Kasprzak.

Informacja wg załącznika
Nr 10 do protokołu Nr XLVII/2022
z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Adn. pkt 5. Analiza stanu realizacji inwestycji w 2022 r.

Informację  -  Analiza  stanu  realizacji  inwestycji  w  2022  r.  przedstawił
inspektor  tut.  urzędu  ds.  inwestycji  i  zagospodarowania  przestrzennego,  Pan
Paweł Śnieżawski.

Informacja wg załącznika
nr 11 do protokołu Nr XLVII/2022
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z sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Radna Nadzieja Jakubczyk zwróciła uwagę, że w przedstawionej informacji
nie słyszała nic o projekcie na budowę wodociągu do m. Ostrów Wielki.

Inspektor  tut.  urzędu ds.  inwestycji  Pan Paweł  Śnieżawski  poinformował,
że  przedstawiając  informację  pominął  to.  Dodał,  że  dokumentacja  na  budowę
wodociągu  do  miejscowości  Ostrów  Wielki  –  Gil  Wielki  jest  już  opracowana.
W tym tygodniu urząd otrzyma pozwolenie na budowę. W związku z tym można
będzie przystąpić w przyszłym roku do realizacji tego zadania w ramach środków
z Polskiego Ładu.  

Radny  Marek  Grzęda  zapytał  o  przybliżoną  wartość  tych  wszystkich
inwestycji.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że przybliżona
wartość  realizacji  inwestycji  w  ciągu  dwóch  lat,  obecnym  i  przyszłym  wynosi
26  mln  zł.  Budżet  gminy  nie  może  więcej  udźwignąć.  Wartość  inwestycji
zaplanowanych na rok przyszły stanowi 52 % projektu budżetu.

Radny Marek Grzęda stwierdził, że to bardzo dużo, ale to tylko 5 dni kar z UE.

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poprosił Skarbnika Miasta
i gminy o zabranie głosu w sprawie planowanych podatków na rok przyszły.

Skarbnik Miasta i Gminy, Pani Sylwia Bartoszuk poinformowała, że zgodnie
z zarządzeniem Burmistrza w sprawie założeń do projektu budżetu na rok 2023
podatki na rok przyszły planuje się podnieść o 11,8 %. W niektórych przypadkach
jest  trochę  mniej  lub  więcej,  ze  względu na  kwestię  zaokrągleń.  Ten wskaźnik
został zaproponowany ze względu na fakt, iż maksymalne stawki podatków też
zostały podniesione o 11,8 % i wynika przede wszystkim z bardzo wysokiej inflacji
w tym roku. Przy podwyższaniu stawek podatków sugerują się rozporządzeniem,
które  określa  ten  wskaźnik  11,8  %.  W  poprzednich  latach  ten  wskaźnik  był  na
niższym poziomie. W tym roku gmina potrzebuje większych pieniędzy ze względu
na rosnące koszty funkcjonowania urzędu.

Radna  Joanna  Karabinowska  zwróciła  uwagę,  że  podwyższenie  podatku
o 11 % tłumaczy się inflacją. Przypomniała, że na posiedzeniu komisji informowano,
że cztery podmioty miały problem z opłaceniem podatku i zwróciły się z prośbą
o umorzenie i  je  otrzymały.  Poinformowała,  że Gmina Ostróda w tym roku nie
podnosi podatków, a ich uchwały z poprzedniego roku są miażdżące w stosunku
do  wysokości  proponowanych  stawek  podatków  na  terenie  naszej  gminy.
Porównanie  Gminy  Ostróda,  jej  wielkości,  możliwości  i  tego  w  jaki  sposób
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funkcjonują  tam  też  działalności,  a  także  mieszkańcy,  mają  wiele  większych
udogodnień niż mieszkańcy Gminy Miłomłyn i podatki są o wiele niższe, a u nas
proponuje  się  1  zł  od  1m². Obecnie  jest  w  trakcie  zbierania  podatków.
Płacenie podatku jeszcze przed podwyżkami jest dosyć ciężkie dla mieszkańców.
Zapytała, czy muszą być aż tak drastyczne podwyżki.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że nie chce
porównywać  Gminy  Miłomłyn  do  Gminy  Ostróda,  która  ma  trzy  razy  większą
powierzchnię, ilość mieszkańców oraz budżet. Przypomniał, że przez siedem lat na
terenie  gminy  nie  były  podwyższane  podatki.  Dopiero  w  ubiegłym  roku
podwyższono  stawki  podatków  na  ten  rok  o   inflację.  W  budżecie  gminy  jest
zaplanowane  dużo  inwestycji,  których  wartość  stanowi  52  %  budżetu.
Brakuje gminie środków na bieżące utrzymanie, chociażby zakup węgla, pokrycie
kosztów energii.  Może podwyżka stawek jest duża, ale wszystko drożeje. Gmina
musi  się  zachowywać  tak  samo  jak  w  gospodarstwie  domowym.  Gmina
oszczędza  na  wszystkim,  m.  in.  wyłączane  jest  w  niektórych  miejscowościach
w nocy oświetlenie uliczne. 

W tym czasie sesję Rady opuścił radny Piotr Antoszewski.

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  w  trakcie  spotkania
Marszałek Województwa  zapytał,  czy gmina będzie przystępować do programu
rewitalizacji,  co  daje  większe  możliwości  pozyskiwania  środków.  Zapytała,
czy  gmina przystąpi do takiego programu.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że gminy nie mają
obowiązku przystępowania do programu rewitalizacji. Gmina Miłomłyn nie będzie
realizować  w  przyszłym  roku  innych  inwestycji  niż  zaplanowane. Program
rewitalizacji  dotyczył  dawniej  tylko  infrastruktury.  Obecnie rewitalizuje  się
najpierw w człowieka, a  potem w infrastrukturę.   Kiedyś  gmina chciała  zrobić
rewitalizację  rynku,  ale  na  to  zadanie  nie  uzyskałaby  środków,  gdyż  najpierw
trzeba rewitalizować w człowieka, a później w infrastrukturę.  Na razie gminy nie
obowiązuje  realizacja  tego  programu,  który  trzeba  by  najpierw  opracować
i  zatwierdzić.  Gmina posiada opracowany plan rozwoju miasta i  gminy na lata
2021-2030.  Wie,  że  gmina  może  pozyskiwać  pieniądze  na  rewitalizację,  to  nie
znaczy,  że  nie  może  pozyskiwać  mniejszych  środków,  jak  się  pokażą.  Środki
pokazują się z różnych stron, z Ministerstwa, od Marszałka, granty i od wojewody,
ale gmina musi mieć swój udział własny. 

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poinformował,  że  zgadza  się  w  kwestii
podwyższenia  stawek  podatków  z  tym,  co  powiedziała  radna  Joanna
Karabinowska. Zapytał, czy gdyby w skali cen towarów i usług było 20 % podwyżki,
to byłaby propozycja podwyżki podatku o 20 %, 30 %. Uważa, że nie można cały
czas przerzucać kosztów na mieszkańców. Jest za pozostawieniem stawek w takiej
wysokości, jaka była w poprzednich latach.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski  stwierdził,  że jeżeli  byłoby
20,  bądź  30  %,  to  należałoby  się  zastanowić.  Państwo  robi  różne  tarcze  dla
samorządów.  W  tym  roku  gmina  dostała  małą  tarczę  w  kwocie  2.800.000  zł.
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W przyszłym roku miała otrzymać środki na zrównoważony rozwój. Jednak ich nie
dostanie.

Skarbnik Miasta i Gminy, Pani Sylwia Bartoszuk wyjaśniła, dlaczego jest taki
wysoki  procent.  Na  przykładzie  gospodarstw  domowych  stwierdziła,
że  mieszkańcy  muszą  mieć  więcej  pieniędzy,  by  utrzymać  poziom  życia  na
niezmienionym poziomie, gdyż wszystko idzie w górę. W samorządzie to tak jak
w swoim gospodarstwie domowym. Jeżeli rosną koszty, to należy skądś pozyskać
pieniądze. Na transfer środków z budżetu państwa i ich wysokość gmina nie ma
wpływu. Na przyszły rok gmina za wiele nie dostała z tych transferów. W związku
z tym jedynym źródłem, o którym można decydować, jakie wpłyną dochody do
budżetu gminy jest dochód z tytułu podatków i opłat lokalnych. To jest największe
źródło  dochodów  gminy.  Już  niejednokrotnie  mówiła,  że  są  pewne  aspekty
w funkcjonowaniu urzędu, które drastycznie poszły w górę, m. in. spłata odsetek
od kredytów, wzrost najniższego wynagrodzenia, wzrost cen energii, węgla, usług,
dlatego analizując  z  Burmistrzem przyszłość,  jaka czeka  gminę podjęli  decyzję
o podwyższeniu podatków.  Wie,  że dla  mieszkańców będzie to sporo.  Ktoś kto
płacił do tej pory np. 1.000 zł podatku, po tej podwyżce będzie miał do zapłacenia
1.200 zł, czyli więcej o 200 zł. Patrząc na budżety szkół na przyszły rok, gmina nigdy
nie miała tyle pieniędzy na zakup materiałów, w tym węgiel. Dlatego też należy
zapewnić wpływ dodatkowych środków do budżetu, m. in. z podwyżki podatków.

Radna  Joanna  Karabinowska podziękowała  Pani  Skarbnik  za  to,
że  porównała urząd do gospodarstwa domowego i  podniosła  temat  kredytów.
Dodała, że na terenie gminy jest wybudowanych dużo nowych domów, na które
mieszkańcy zaciągnęli kredyt. Gmina ma trochę inne możliwości poradzenia sobie
z  kredytem  niż  gospodarstwo  domowe.  Za  chwilę  będzie  masa  ogłoszeń
o sprzedaży domów, gdyż ich właściciele nie będą w stanie spłacać kredytów.

Radny Szymon Andruszkiewicz odniósł się do podwyżki podatku z 1.000 zł
na 1.200 zł. Stwierdził, że jest to podwyżka w ciągu roku o 200 zł, w rozłożeniu na
4 raty, podwyżka o 50 zł. Dla porównania podał, że osoby palące papierosy wydają
w ciągu dwóch dni więcej na ich zakup niż 50 zł. Wśród podatników jest aż 80 %
palących. Uważa więc, że to nie jest aż tak dużo, a jeżeli gmina ma się rozwijać,
to skądś trzeba pozyskać środki.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że  Komisje
Rady Miejskiej  pozytywnie,  przy jednym głosie wstrzymującym się zaopiniowały
projekt  uchwały.  W  związku  z  tym  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
imienne.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  8  radnych,  „przeciw”  2  radnych,
„wstrzymało się” 2 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta.

Uchwała nr XLVII/366/2022
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
środków transportowych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że proponowana jest podwyżka stawek tego podatku w stosunku do tego roku na
tym samym poziomie, czyli o ok. 11 %.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  11  radnych,  „przeciw”  1  radny,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych została podjęta.

Uchwała nr XLVII/367/2022
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta
stanowiącej  podstawę  do  obliczenia  podatku  rolnego  na  obszarze  miasta
i gminy Miłomłyn w 2023 r.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie obniżenia
średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego na
obszarze miasta i gminy Miłomłyn w 2023 r. została podjęta.

Uchwała nr XLVII/368/2022
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że paragraf
7  projektu  uchwały  po  posiedzeniu  komisji  Rady  został  uzupełniony  o  numer
dotychczas  obowiązującej  uchwały  -  279.  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  opłaty
miejscowej została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/369/2022
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie  Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  radnemu  Rady  Powiatu
w  Ostródzie,  który  poruszył  sprawę  opłaty  targowej.  Poinformował,  że  również
handluje w Miłomłynie. Uważa, że wprowadzając opłatę targową trzeba zapewnić
toaletę dla handlujących i dla ewentualnych klientów. W tej chwili toaleta znajduje
się  500  metrów  od  miejsca  handlu.  Dodał,  że  konsultował  się w  tej  sprawie
z  sanepidem  w  Ostródzie.  Jeżeli  gmina  nie  zapewni  toalety,  to  będzie  musiał
wystąpić do sanepidu o interpretację w tej sprawie.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski zwrócił uwagę, że to nie jest
uchwalanie opłaty targowej po raz pierwszy, tylko podwyższenie obowiązujących
stawek. Osoby handlujące same wybrały miejsce, na którym handlują. Rozmawiał
z radnymi i mieszkańcami Miłomłyna, żeby od stycznia przyszłego roku przenieść
ten handel w inne utwardzone miejsce, gdzie do toalety będzie 50 m.

Radca  prawny  tut.  urzędu,  Pan  Zbigniew  Drzystek  poinformował,
że  wymogi,  o  których  wspomniał  radny  powiatowy  dotyczą  tzw.  targowisk.
Jeżeli Rada ustalałaby opłatę za korzystanie z targowiska, bądź też ustanowienie
targowiska  w  Miłomłynie,  to  musiałoby  ono  spełniać  szereg  wymogów,  m.  in.
sanitarne.   Natomiast  istotą  opłaty  targowej  jest  ustalenie  takiej  opłaty  za
prowadzenie handlu w każdym miejscu na terenie gminy.  

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zwrócił  uwagę  radnemu  powiatowemu,
że Rada nie uchwala nowej uchwały tylko zmienia stawki, które były uchwalone
w 2015 roku. Także uchwała ta funkcjonuje już od dawna.

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wniosek jest taki, iż to nie
jest targowisko, tylko miejsce wybrane przez handlujących. Rada podwyższa tylko
dotychczas  obowiązujące  stawki  opłaty  targowej. Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

11



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  opłaty
targowej została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/370/2022
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie opłaty od
posiadania psów została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/371/2022
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Miłomłyn.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak poinformował,  że należy
mieć  nadzieję,  iż  dzięki  tej  uchwale  na  rynku Miłomłyna  powstaną  pierwsze
inwestycje. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn
w miejscowości Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/372/2022
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  działki  o  nr  ew.  7,
w obrębie Liwa, gmina Miłomłyn.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla działki  o nr  ew.  7,  w obrębie Liwa,  gmina Miłomłyn  została
podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/373/2022
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ligi.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że  z  wnioskiem  o  nadanie  nazwy  tej  ulicy  wystąpił  jeden  z  mieszkańców
miejscowości Ligi. Zwrócił uwagę, czy nie należałoby ze strony urzędu informować
sołectwo, że są takie inicjatywy ze strony niektórych jego mieszkańców, aby taki
projekt  uchwały  najpierw  skonsultować  w  szerszym  gronie  sołectwa,  by  Rada
miała świadomość, że jest szersze poparcie społeczne dla takiej inicjatywy, a może
jeszcze inne propozycje mieszkańców sołectwa. Aby nikt z mieszkańców sołectwa
nie był zaskoczony nagle takim jednostkowym projektem.

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  Komisje  Rady  Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie nadania
nazwy  ulicy  w  miejscowości  Ligi  została  podjęta.  Ulica  będzie  miała  nazwę
„Borsucza”.

Uchwała nr XLVII/374/2022
wg załącznika Nr 29 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy
Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których
mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24 kwietnia 2003 r.  o  działalności  pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2023”.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.
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Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 30 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
„Programu  współpracy  Gminy  Miłomłyn  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023” została podjęta
jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/375/2022
wg załącznika Nr 31 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  Przeciwdziałania
Narkomanii  oraz  Uzależnień Behawioralnych dla  Gminy Miłomłyn na  rok 2022-
2024.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 32 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,
Przeciwdziałania  Narkomanii  oraz  Uzależnień  Behawioralnych  dla  Gminy
Miłomłyn na rok 2022-2024 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała nr XLVII/376/2022
wg załącznika Nr 33 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 17. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2022-2035.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 34 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na  lata  2022-2035
została podjęta.

Uchwała nr XLVII/377/2022
wg załącznika Nr 35 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2022 r.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że już czwarty rok z kolei
złożyła  do  projektu  budżetu  gminy  wniosek  o  dokończenie  oświetlenia
ul. Czartoryskiego w Miłomłynie, tj. postawienie dwóch słupów oświetleniowych.
Mieszkańcy tej ulicy interweniują do niej w sprawie  dokończenia oświetlenia tej
ulicy. W dniu dzisiejszym otrzymała odmowną odpowiedź na ostatni wniosek w tej
sprawie. Zwróciła się z prośbą do Burmistrza i Rady o pomoc w dokończeniu tego
przedsięwzięcia.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że radni
wiedzą,  iż  w  trakcie  roku  budżetowego  wprowadza  się  zmiany  w  budżecie.
Jeżeli gmina zaoszczędzi pieniądze na przetargach, to  zrobi. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.
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Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie
imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
2 radnych.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 16 listopada 2022 r.
wg załącznika Nr 36 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2022 r. została podjęta.

Uchwała nr XLVII/378/2022
wg załącznika Nr 37 do protokołu
Nr XLVII/2022 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 19. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 20.Wolne wnioski i informacje.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała o następujących sprawach:

1) brała  udział  w  imprezie  -  inscenizacji  budowy  Kanału  Oberlandzkiego
(Elbląskiego) w Miłomłynie, która jest godna polecenia i rozreklamowania.
Zasugerowała,  by  impreza ta  odbywała się  najlepiej  latem, aby zobaczyli
ją  turyści.  Podziękowała  pracownikom  tut.  urzędu  oraz  mieszkańcom
za udział w tej imprezie;

2) odbyły  się  w  Miłomłynie  obchody  Święta  Niepodległości.  To  wspaniała
impreza,  która  również  została  świetnie  przygotowana  z  udziałem dzieci
i młodzieży;

3) poinformowała  mieszkańców,  głównie  ul.  Potockiego  w  Miłomłynie,
że  zostały  przekazane wyniki  badań poziomu hałasu prowadzonych przy
trasie obwodowej Miłomłyna. Wynika z nich, że są przekroczenia poziomu
hałasu od ul. Potockiego w kierunku Gdańska. Wyniki te zostały przekazane
do Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie. Gmina jest również w posiadaniu
badań poziomu hałasu przeprowadzonych w ubiegłym roku przez  firmę
z  Wrocławia.  Badania  te  wykazały  przekroczenia  poziomu  hałasu  na
ul.  Ilińskiej.  Są  więc  podstawy  do  tego,  by  zabiegać  o  postawienie
dodatkowych  ekranów  akustycznych  też  od  tej  strony.  Marszałek  wyda
nakaz GDDKiA w celu postawienia ekranów.
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Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował radnej sukcesu w działaniach
w kierunku postawienia dodatkowych ekranów akustycznych.  Podziękował także
mieszkańcom, którzy uczestniczą w wydarzeniach organizowanych przez gminę
i  lokalne  stowarzyszenia.  Poinformował,  że  wystąpi  do  organizatora,
żeby inscenizacja budowy kanału odbyła się w porze letniej.

Radny Szymon Andruszkiewicz nawiązał do sprawy przewozów publicznego
transportu drogowego na terenie gminy, prowadzonych przez firmę PT Lipnicki.
Zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza,  by  uczulił  przewoźnika  o  przestrzeganie
rozkładu  jazdy  tego  transportu,  by  „okejka”  nie  odjeżdżała  z  przystanku  przed
czasem.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski stwierdził, że dowozy kursują
dopiero  dwa  tygodnie.  Na  bieżąco  są  monitorowane.  Gmina  będzie  tego
pilnować.  Przy  okazji  dodał,  że  koszt  biletu  jednorazowego  za  przejazd  tym
transportem na terenie gminy wynosi 5 zł, a do Ostródy 6 zł. Autobus kursuje także
w soboty. Gmina złożyła wniosek na finansowanie dowozów również w przyszłym
roku.

Sołtys  Sołectwa  Bagieńsko,  Pan  Rafał  Ptaszkiewicz  zapytał,  jak  wygląda
sprawa dopłat do peletu, węgla, gazu, prądu, itd.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski poinformował,  że dodatek
ten jest wypłacany sukcesywnie. W tej chwili wypłacana jest już II tura.

Sołtys Sołectwa Bagieńsko, Pan Rafał Ptaszkiewicz zapytał, czy o przyznanie
tego dodatku trzeba składać wnioski do gminy.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski poinformował,  że wniosek
trzeba złożyć do 30 listopada.

Radna Małgorzata Düformantel poinformowała, że przy wjeździe do Łodzi
znajduje  się  baner  informujący  o  sprzedaży  apartamentów  w  Miłomłynie
w budynku Neuphorii. Zapytała, czy coś wiadomo na ten temat.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  taki  baner  znajduje  się
również przy trasie S7 w stronę Elbląga na wysokości miejscowości Liksajny.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  plan
zagospodarowania przestrzennego na teren, na którym znajduje się ten budynek
nie  zostanie  zmieniony.  Na  tym  terenie  musi  powstać  coś  co  jest  związane
z leczeniem, rehabilitacją,  bądź domem starców. Właściciel  obiektu próbuje go
promować,  chociaż  nie  ma pozwolenia  na  zmianę jego przeznaczenia.  Planuje
przeznaczyć ten obiekt pod apartamenty,  ale to zamierzenie musi uzgodnić ze
starostwem  powiatowym,  które  wydaje  stosowne  pozwolenia.  Jak  będą  miały
powstać  w  tym  obiekcie  apartamenty,  to  wszyscy  się  dowiedzą.  Oprócz  tych
apartamentów mają powstać tam jakieś przychodnie.  
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  iż  dobrze,
że  tam  się  coś  dzieje,  budynek  nie  będzie  pustostanem,  oby  powstało  coś
sensownego.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  Rady
wpłynęły następujące pisma:

1) prawomocny wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie
z  dnia  20.09.2022  r.  z  uzasadnieniem  w  sprawie  ze  skargi  Prokuratora
Rejonowego  w  Ostródzie  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie
w przedmiocie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego
dla dróg, których zarządcą jest Gmina Miłomłyn;

2) pismo  Biura  Rzecznika  Praw  Obywatelskich,  które  prosi  o  wyjaśnienie
sprawy petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.

Wyjaśnienie w tej sprawie zostało przekazane.

3) pismo  Urzędu  Skarbowego  w  Ostródzie  w  sprawie  analizy  oświadczeń
majątkowych  radnych  za  2021  r.  Kserokopia  pisma  została  przesłana  do
radnych,  aby  składając  kolejne  oświadczenie  majątkowe  nie  powtarzali
stwierdzonych nieprawidłowości.

Więcej wniosków i informacji nie zgłoszono.

Adn. pkt 21. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Tomasz Kasprzak
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